
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 240
Kan ministeren oplyse, hvad anerkendelsesprocenten for psykiske erhvervssygdomme, 
med og uden PTSD-sager medregnet, har været de sidste 10 år? Svaret ønskes oplyst i 
både procenttal og i absolutte tal.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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